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1. Idea tai aihe

Kemijärven lukioon ergonomiset tuolit ja työpöydät.

2. Kuka tai ketkä olisivat idean tai aiheen kohteena (kohderyhmä, asiakkaat, käyttäjät)

Kemijärven lukion opiskelijat

3. Toteutustapa ja kuka/ketkä idean toteuttajina

Kemijärven lukion opiskelijakunnan hallitus yhteistyössä henkilökunnan kanssa.

4. Määrärahatarve ja voiko tehdä hankkeena

20 000 euroa tämän hetkiselle oppilasmäärälle.

5. Miksi juuri tämä idea/hanke tulisi valita toteutukseen

Lukion tuolit ja pöydät ovat todella vanhoja ja epämukavia työskennellä. Ne on hankittu paljon ennen (ehkä  
noin 30 vuotta sitten) kuin opiskelu lukiossa muuttui tietokonepainotteiseksi. Kaikki tuolit ja pöydät ovat  
samankokoisia, eikä niitä voi säätää. Lukiolaisten päivät ovat pitkiä ja teoreettispainotteisia, joten istumista ja  
pöytätyöskentelyä on paljon. Pöydän malli ei myöskään ole tehty tietokonetyöskentelyyn. Viihtyisä lukio,  
ergonomiset pöydät ja tuolit lisäävät opiskelijoiden motivaatiota opiskella ja jäädä paikkakunnalle suorittamaan lukio-
opintoja. Nuorten fyysinen hyvinvointi lisää luonnollisesti henkistä hyvinvointia. Lukiolaisten hyvinvointi on puhuttanut 
valtakunnallisestikin. Hyvä työskentelypaikka on olennainen osa fyysistä hyvinvointia.

6. Mitkä ovat mielestäsi ideasi vaikuttavuus ja merkittävyys kuntalaisille, kohderyhmille

Idea vaikuttaa usean nuoren elämään nyt ja tulevaisuudessa. Tällä hetkellä lukiolaisia on 66 opiskelijaa. Panostaminen 
nuorten arkiseen hyvinvointiin, lisää myös Kemijärven lukion vetovoimaa. Viihtyisät luokkahuoneet ovat omiaan nostamaan 
lukion imagoa. Hyvä imago saa monen nuoren pohtimaan oppivelvollisuuden suorittamista loppuun Kemijärven lukiossa. 
Kemijärven lukiossa panostetaan opiskelijoiden hyvinvointiin, joten tämä idea olisi hyvä lisäys lukiolaisten hyvinvoinnin 
parantamisessa.

 
 


